

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ပုံစံ ဂ-၈(ခ)၊အစုရှယ်ယာများ၏ အခွင့်အရေးများ ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် တရားရုံးအမိန့်ကို အကြောင်းကြားစာ ပုဒ်မ ၁၂၆ (ဈ)၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ (၂၀၁၇)

ရုံးသုံးအတွက်သာ

မှတ်ချက်

သတ်မှတ်ပုံစံတွင် လိုအပ်သောအချက်အလက်များကို ဖြည့်စွက်ရန် နေရာလုံလောက်မှု မရှိပါက သီးခြားစာရွက်တွဲ၍ အချက်အလက်အသေးစိတ်ကို ဖော်ပြရန်။

ကုမ္ပဏီအမည်

မှတ်ပုံတင်အမှတ်

၁။ အထွေထွေညွှန်ကြားချက်များ

ပုဒ်မ ၁၂၆၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ (၂၀၁၇) တွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသည်မှာ ကုမ္ပဏီ တစ်ခုသည် အစုရှယ်ယာ အမျိုးအစား တစ်ရပ်၌ ပါရှိသော အစုရှယ်ယာများ၏ အခွင့်အရေးများ သို့မဟုတ် အစုရှယ်ယာ မတည်ငွေရင်း မပါရှိသော ကုမ္ပဏီဖြစ်ခဲ့လျှင် ကုမ္ပဏီတွင် ပါဝင်သူ အမျိုးအစားတစ်ရပ်တွင် ပါရှိသောသူများ၏အခွင့်အရေးကို ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ခြင်း ပြုလုပ်နိုင်သည်။

ပုဒ်မ ၁၂၆(င)၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ (၂၀၁၇) တွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသည်မှာ သတ်မှတ်ထားသော အစုရှယ်ယာ ပိုင်ဆိုင်သူများသည် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်းကို ပယ်ဖျက်ပေးရန်အတွက် တရားရုံးသို့ လျှောက်ထားတင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့လျှောက်ထားမှု တစ်စုံတစ်ရာရှိခဲ့ပါက အဆိုပါ ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်းကို တရားရုံးက အတည်မပြုမီအထိ အကျိုးသက်ရောက်ခြင်းမရှိစေရ။

ပုဒ်မ ၁၂၆ (ဈ)၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ (၂၀၁၇) တွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသည်မှာ ကုမ္ပဏီသည် လျှောက်ထားမှုအပေါ် ချမှတ်နိုင်သည့်အမိန့်တစ်ရပ်ရပ်ကို လက်ခံရရှိပြီးနောက် ၂၁ ရက် အတွင်း ထိုအမိန့်၏မိတ္တူတစ်စောင်ကို မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံသို့ ပေးပို့ရမည်။

၂။ တရားရုံး၏ အမိန့်မိတ္တူ

ကုမ္ပဏီသည် ပုဒ်မ ၁၂၆ အရ ချမှတ်သော တရားရုံး၏အမိန့်မိတ္တူတစ်စောင်ကို ဤပုံစံနှင့်အတူ ပူးတွဲရမည်။

၃။ ကုမ္ပဏီက တရားရုံး၏အမိန့်ကို လက်ခံရရှိသည့်ရက်စွဲ

ရက်

လ

ခုနှစ်

၄။ ကုမ္ပဏီ၏အစုရှယ်ယာမတည်ငွေရင်းကို ပြောင်းလဲစေသည့် အချက်အလက်များ ရှိလျှင်

တရားရုံး၏အမိန့်သည် ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာမတည်ငွေရင်းကို ပြောင်းလဲစေသည့် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်းရှိခဲ့လျှင် ပြောင်းလဲသွားသော အချက်အလက် များကိုဖော်ပြရန်။ ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်းကို ရှင်းလင်းရာတွင် နေရာလုံလောက်မှု မရှိပါက သီးခြားစာရွက် တစ်ရွက်တွဲ၍ ဖော်ပြရန်။

အစုရှယ်ယာ အမျိုးအစား သင်္ကေတ	အောက်ဖော်ပြပါ အစုရှယ်ယာ အမျိုးအစားသင်္ကေတများတွင် မပါဝင်လျှင် အစုရှယ်ယာ အမျိုးအစား၏ အမည်အပြည့်အစုံ	စုစုပေါင်း အစုရှယ်ယာများ အရေအတွက်	ပေးချေပြီး အစုရှယ်ယာများ၏ စုစုပေါင်းတန်ဖိုး (ရှိလျှင်)	မပေးချေရသေးသော အစုရှယ်ယာများ၏ စုစုပေါင်းတန်ဖိုး (ရှိလျှင်)

အောက်ဖော်ပြပါအစုရှယ်ယာသင်္ကေတများကို အထက်ပါ ဇယားတွင် ဖြည့်သွင်းရန် အသုံးပြုနိုင်သည်။

ကုမ္ပဏီတွင် အောက်ဖော်ပြပါဇယား၌ မပါရှိသော ရှယ်ယာအမျိုးအစား တစ်ခုရှိလျှင် အထက်ပါဇယားတွင် အမျိုးအစား၏ အမည်အပြည့်အစုံကို ထည့်သွင်း ပေးရန်ဖြစ်သည်။

အစုရှယ်ယာအမျိုးအစားသင်္ကေတ	အစုရှယ်ယာ အမျိုးအစား၏ အမည်အပြည့်အစုံ
ORD	သာမန် (Ordinary)
A	“က” အစုရှယ်ယာအမျိုးအစားများ (Class A shares)
B	“ခ” အစုရှယ်ယာအမျိုးအစားများ (Class B shares)
C	“ဂ” အစုရှယ်ယာအမျိုးအစားများ (Class C shares)
EMP	ဝန်ထမ်းများ၏ အစုရှယ်ယာများ (Employee’s shares)
MGM	ကုမ္ပဏီ၏ အရာရှိများ ပိုင်ဆိုင်သည့်အစုရှယ်ယာများ (Management shares)
RED	ပြန်လည်ရွေးနုတ်ယူနိုင်သောအစုရှယ်ယာများ (Redeemable shares)
PRF	ဦးစားပေးအစုရှယ်ယာများ (Preference shares)
REDP	ပြန်လည်ရွေးနုတ်ယူနိုင်သောဦးစားပေးအစုရှယ်ယာများ (Redeemable-Preference shares)

၅။ အခွင့်အာဏာ အပ်နှင်းခြင်းခံရသော ပုဂ္ဂိုလ်က လက်မှတ်ရေးထိုးသည်မှာ

ဤပုံစံပါ အချက်အလက် နှင့် ပူးတွဲတင်ပြသော စာရွက်စာတမ်းများသည် မှန်ကန်ကြောင်း သက်သေပြပါသည်။

လက်မှတ် _____

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် အမည်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြရန် (မဖြစ်မနေရေးသွင်းရန်)

ရာထူး ဒါရိုက်တာ အတွင်းရေးမှူး

၆။ ပေးပို့သူ

အမည်

နေရပ်လိပ်စာ

တယ်လီဖုန်း

အီးမေးလ်

၇။ ပူးတွဲပါစာရင်း

အောက်ပါတို့ကို ဤလျှောက်လွှာပုံစံနှင့်အတူ ပူးတွဲရမည် -

- တရားရုံး၏ အမိန့်မိတ္တူ။
- ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာ မတည်ငွေရင်း ပြောင်းလဲခြင်းကို ရှင်းလင်းရန် လိုအပ်သော နောက်ထပ်စာမျက်နှာများ။
- သတ်မှတ်ထားသည့် မှတ်ပုံတင်ကြေး။